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校本部 Main Campus 

    

行政大樓 3 樓 
3rd Floor of Administration Building 

男一宿宿舍管站 
Management Office of the Male’s Dormitory 

  
綜合教學大樓 1 樓 

1st Floor of Teaching Building 
女一宿宿舍管站 

Management Office of the Female’s Dormitory 
備註 Notes： 
1、若發生心臟停止情形，可於上述場所取得攜帶式 AED，施行就醫前緊急處置使用。 

In case of cardiac arrest, please immediate find and retrieve a nearby AED to provide first aid before medical 
treatment is accessed. 

2、非緊急救護時不可隨意打開及取用，以免觸動警報器。 
   Unless in an emergency, please do not open the case or use the AED to avoid triggering the alarm. 

義守大學自動體外心臟去顫器(AED)設置位置 
Location of Automated External Defibrillators (AED) at I-Shou University 

 



  

校本部 Main Campus 

  

體適能健訓中心 B2 
Physical Training Center 

活動中心大廳 
Student Activity Center 

醫學院區 Medical Campus 

    
教學大樓 B 棟 1 樓 

1st Floor of Teaching Building B 
宿舍管站 

Dormitory Management Office 
備註 Notes： 
1、若發生心臟停止情形，可於上述場所取得攜帶式 AED，施行就醫前緊急處置使用。 

In case of cardiac arrest, please immediate find and retrieve a nearby AED to provide first aid before medical 
treatment is accessed. 

2、非緊急救護時不可隨意打開及取用，以免觸動警報器。 
   Unless in an emergency, please do not open the case or use the AED to avoid triggering the alarm. 
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